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Výbor mestskej časti č.:                4 Klokočina 

Predseda VMČ :                                      Pavol Obertáš 

Sekretárky výboru:                                       Lucia Vojtechová, Ing. Tatiana Kilianová 

___________________________________________________________________________ 

Z á p i s n i c a 

z rokovania výboru mestskej časti č. 4 Klokočina zo dňa  21.08.2023 o 15,30 h v Dome Matice 
slovenskej, Dolnočermánska ul. 

Program: 

1) Otvorenie  
2) Prizvaný hosť p.  Pánsky, odbor dopravy mesta Nitra 
3) Žiadosti o stanovisko 
4) Odpovede na pripomienky 
5) Rôzne 
6) Pokyn na referát organizačný 

 
Rokovania výboru mestskej časti Klokočina sa zúčastnili členovia výboru  podľa prezenčnej 
listiny.  
Rokovania sa zúčastnili:  p. Obertáš, p. Dubaiová,  p. Hollý, p. Rácová, p. Hosťovecký, 
p. Bratová, p. Štefák, p. Volek, p. Dovičovič, p. Šmigová 
Ospravedlnení: p. Bene, p. Mesároš, p.Vereš, p. Ajdariová 

K bodu 1) Otvorenie a schválenie programu 

     Zasadnutie otvoril predseda VMČ pán Obertáš, ktorý privítal členov výboru a oboznámil 
ich s programom rokovania.  

K bodu 2)  Prizvaný hosť p. Pánsky, odbor dopravy mesta Nitra 

Bol prizvaný hosť  p. Pánsky z odboru dopravy mesta Nitra, ktorý v krátkosti 
informoval o návrhu VZN mesta Nitry č. 4/2023 o miestnej dani za osobitné užívanie verejného 
priestranstva trvalým parkovaním vozidla.  

P. Rácová vyjadrila súhlas, že žiadatelia fyzické osoby ŤZP, budú riešiť požiadavku len 
na príslušnom odbore, ktorý zabezpečuje činnosť vyhradzovania parkovacích miest a nebudú 
musieť čakať na vyjadrenie VMČ. 

p. Dubaiová mala dotaz na správnosť predkladania posudku ÚPSVaR, či je to v súlade 
s ochranou osobných údajov, keďže u žiadateľa sú uvedené okrem osobných údajov aj jeho 
diagnózy, čo je možné považovať za citlivý údaj. Ďalej čo sa týka navrhovaného poplatku, 
podľa nej by bolo vhodné túto sumu a jej výšku prehodnotiť. Taktiež by bolo vhodné 
zakomponovať do VZN aj spôsob efektívneho vyhradzovania parkovacieho miesta, aby viaceré 
vyhradené miesta pred bytovým domom boli sústredené vedľa seba, nech nevznikajú pol miesta 
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a týmto spôsobom môže prísť k úbytku niekoľkých verejných parkovacích miest, ktorých je 
nedostatok. 
VMČ súhlasí s návrhom VZN č. 4/2023 a zároveň žiada Cestný správny orgán, aby pri  
vyhradených parkovacích miest vyznačoval parkovacie miesta čo najúčelnejšie 
a najefektívnejšie s ohľadom na nedostatok parkovacích miest v mestskej časti v zmysle  
uvedenej VZN. Výbor túto technickú požiadavku žiada riešiť v zmysle platnej vykonávacej 
smernice.  

Hlasovanie:  za: 10  proti: 0   zdržal sa: 0 

K bodu 3) Žiadosti o stanovisko 

1. Rozpis umiestnenia veľkoobjemových kontajnerov pre jesenné upratovane rok 2023. 
VMČ súhlasí s rozpisom a rozmiestnením veľkoobjemových kontajnerov pre jesenné 
upratovanie rok 2023. 

      Hlasovanie:  za: 10  proti:  0   zdržal sa: 0 

2. Opätovná žiadosť od p. Bahelku o demontáž starej odpojenej prípojky na Petzwalovej 
ulici. 
VMČ opätovne žiada kontaktovať Biskupský úrad ako zriaďovateľa školy a riaditeľa 
ZŠ sv. Marka v Nitre ohľadne demontáže nefunkčnej odpojenej prípojky nad detským 
pieskoviskom na Petzwalovej ulici. 
Hlasovanie:  za: 10  proti:  0  zdržal sa: 0 
 

3. Žiadosť od občana prijatá na odbor investičnej výstavby k oprave chodníka na ulici 
Golianova. 
VMČ odstupuje uvedenú žiadosť na VMČ č. 3 - Čermáň nakoľko daná časť chodníka 
patrí pod VMČ č. 3. 
Hlasovanie:  za: 10  proti:  0  zdržal sa: 0 
 

4. Anonymný podnet  na prešetrenie „čiernej stavby“ na hlavnej križovatke pri podchode 
oproti Family Centru, ktorej vlastníkom je p. Šefkii: 
V súčasnej dobe je vydané stavebné povolenie, ktoré ešte nenadobudlo právoplatnosť. 
VMČ považuje umiestnenie stánkov  pri podchode oproti Family Centra za nevhodné 
a nesúhlasí s rozhodnutím hlavného architekta, ktorý  vydal súhlasné stanovisko. 
Zároveň do budúcna výbor žiada dostávať informácie o všetkých povolovaných 
dočasných stavbách vo VMČ č. 4  Klokočina. Rovnako žiada informáciu od Stavebného 
úradu, či železná konštrukcia, ktorá bola osadená v mieste bývalého stánku bola 
ohlásená na stavebnom úrade a kedy. 
Hlasovanie:  za: 10  proti:  0  zdržal sa: 0 
 

5. Žiadosť od p. Ondicu o predĺženie povolenia užívania vyhradeného parkovacieho 
miesta (osoba ZŤP). 
VMČ súhlasí s vyhradením parkovacieho miesta s obmedzením na 1 rok pre p. Ondicu. 
Hlasovanie:  za: 10  proti:  0  zdržal sa: 0 
 

6. Žiadosť o vyjadrenie k umiestneniu balíkoboxu od spoločnosti Packeta Slovakia s.r.o.  
v lokalite OC Sandokan na Jurkovičovej ulici 25. 
VMČ nesúhlasí  s umiestnením  balíkoboxu. 
Hlasovanie:  za: 10  proti:  0  zdržal sa: 0 
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7. List od p. Horvátovej vo forme sťažnosti vo veci znečisťovania a poškodzovania 
majetku opilcami v okolí stánku p Vargovej na Škultétyho ul.. 
VMČ žiada, aby právne oddelenie mesta poslalo na príslušný súd sťažnosť na prieťahy 
k sporu mesta Nitry a p. Vargovej k predajnému stánku, s odvolaním sa na pretrvávajúce 
ponosy od obyvateľov, v zmysle listu p. Horvátovej. 

Hlasovanie:  za: 10  proti:  0  zdržal sa:  0 
 

K bodu 4) Odpovede na pripomienky 

1. OM  - požiadavka vo veci predloženia stanoviska k zámene pozemkov s NSK pri 
Židovskom cintoríne a zároveň o kontaktovanie vlastníka a podanie informácie  
o poškodenom  a nebezpečnom stave časti múru pri Židovskom cintoríne. 
VMČ berie informáciu na vedomie. 
 

2. Odbor dopravy – požiadavka o vyjadrenie k občianskemu podnetu vo veci cestovného 
poriadku a kultúry cestovania na linke č. 26 . 
VMČ berie informáciu na vedomie. 
 

3. VMČ žiada OŽP - p. Gálika kontaktovať p. Hosťoveckého ohľadne opilovania na 
Borine (tvaromiestna obhliadka). 

 
4. OM -  požiadavka kontaktovať vlastníka objektu (bývalého výpočtového strediska na 

Benkovej ulici) - firmu DOMO, aby ako majiteľ zabezpečil nehnuteľnosť voči vstupu 
cudzím osobám, nakoľko sa tam pohybujú malé deti. Listom bol dňa 23.06.2023 p.  
Valovič vyzvaný, aby si zabezpečil nehnuteľnosť voči cudzím osobám. 
VMČ žiada o vyvolanie stretnutie na OM s p. Valovičom konateľom fi. DOMO za 
účasti p. Obertáša, p. Dubaiovej, p. Hollého a p. Štefáka. 
 

K bodu 5) Rôzne 

 

1.  p. Daniel (hosť) – predniesol požiadavku obyvateľov Šúdolskej ul. pri zadaní pre 
zhotoviteľa PD – pri rekonštrukcii Šúdolskej ul. vytvoriť vyvýšený chodník po celej 
dĺžke ulice a zabezpečiť MHD s najmenej dvomi zastávkami z dôvodu zvýšenia 
bezpečnosti chodcov.  
Požiadavka bola zaslaná na OD.  
VMČ odporúča v zadaní pre projektanta zapracovať riešenie zjednosmernenia  
ulice Šúdolská  s chodníkom po celej dĺžke ulice z dôvodu zvýšenia bezpečnosti 
chodcov. 
 

 
2. p. Dubaiová – predložila písomnú požiadavku zástupcu vlastníkov BD Partizánska 

57, so žiadosťou o väčšiu a radikálnejšiu úpravu živého plotu, ktorý sa nachádza  
popri chodníku a siaha až po balkóny, a to v jesennom období (v zmysle predloženej 
písomnej žiadosti). 
VMČ túto žiadosť odstupuje na OŽP na doriešenie. 
 

3. P. Obertáš - pripomenul, že je potrebné  schváliť zástupcu za VMČ 4  do komisie 
k výberu predajcov na Vianočné trhy 2023.  
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VMČ navrhlo a odhlasovalo za zástupcu p. Obertáša  
(Hlasovalo: za: 10, proti: 0, zdržalo  sa : 0) 
 

4. p. Obertáš informoval o Klokočinskom  jarmoku – organizačné údaje pre členov 
výboru 
 

5. p. Obertáš zároveň oboznámil členov VMČ o pripravovanom podujatí pre 
seniorov, ktoré sa bude konať v októbri v rámci mesiaca úcty k starším (predbežný 
termín 06.10. alebo 13.10). 
 

6. p. Hosťovecký upozornil na ohrozujúci stav schodiska – Sandokan Klokočina 
a žiada mesto, aby oslovilo vlastníkov nebytových priestorov v budove a predsedu 
družstva vlastníkov p. Valentu. 
 

7. p. Rácová - informovala, že zo dňa 18.08. na 19.08. v noci a tiež z 19.08. na 
20.08.2023 bolo počuť na sídlisku hlasnú hudbu no neskorých nočných/resp. 
skorých ranných hodín. Viacerí obyvatelia sa pýtajú ako je možné, že sa kultúrne 
podujatie v tomto čase konalo aj po 22,00 hodine – teda počas nočného kľudu? 
Prečo sa na všetky podujatia v meste nevzťahujú tie isté podmienky pre 
organizovanie? 
 

K bodu 6) Požiadavky VMČ – pokyn pre referát organizačný     

1. VMČ žiada, aby  Cestný správny orgán, pri vyhradených parkovacích miestach 
vyznačoval  tieto miesta s ohľadom na ostatné  parkovacie miesta čo najúčelnejšie a 
najefektívnejšie  v zmysle VZN č. 4/2023 a vykonávacej smernice pre tento účel. 
Hlasovanie:  za: 10  proti:  0  zdržal sa: 0 

2. VMČ žiada OŽP p. Gálika opätovne kontaktovať p. Hosťoveckého  ohľadne opilovania 
na Borine (tvaromiestna obhliadka). 
Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 

3. VMČ žiada OM zvolať stretnutie s p. Valovičom (fi. DOMO) za prítomnosti p. 
Obertáša, p. Dubaiovej, p. Hollého a p. Štefáka. 

            Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 

4. VMČ opätovne žiada  kontaktovať Biskupský úrad ako zriaďovateľa školy a riaditeľa 
ZŠ sv. Marka v Nitre ohľadne demontáže nefunkčnej odpojenej prípojky nad detským 
pieskoviskom na ul. Petzwalovej.  
Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 
 

5.  VMČ odporúča v zadaní pre projektanta zapracovať riešenie zjednosmernenia  ulice 
Šúdolská  s chodníkom po celej dĺžke ulice z dôvodu zvýšenia bezpečnosti chodcov 
Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 
 

6. VMČ žiada SMS vyčistiť  ulicu Partizánsku od buriny pozdĺž rodinných domov v okolí 
obrubníkov. 
Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 
 

7. VMČ žiada, aby právne oddelenie mesta  poslalo sťažnosť na prieťahy na príslušný súd 
k sporu mesta Nitry a p. Vargovej k predajnému stánku na základe  listu p. Horvátovej. 
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Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 
 

8. VMČ žiada upozorniť Družstvo vlastníkov nebytových priestorov Klokočina – p. 
Valentu na ohrozujúci stav schodiska Sandokan – Klokočina. 
Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 
 

9. VMČ žiada odbor kultúry o písomne stanovisko, ako je možné, že na Klokočine počas 
FLAAM festivalu bol rušený nočný kľud v dňoch 18.08., 19.08. a  20.08.2023. 
Podujatie bolo podporené dotáciou z mesta. Prečo organizátor opakovane aj v minulosti 
nerešpektoval nočný kľud? 

      Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 

10. VMČ žiada OŽP doriešiť písomnú požiadavku zástupcu vlastníkov BD Partizánska 57, 
so žiadosťou o väčšiu a radikálnejšiu úpravu živého plotu, ktorý sa nachádza  popri 
chodníku a siaha až po balkóny, a to v jesennom období (v zmysle predloženej písomnej 
žiadosti). 
Hlasovanie za: 10  proti : 0  zdržal sa: 0 
 
 

V Nitre dňa  21.08.2023 

 

Pavol Obertáš,  

predseda výboru č. 4 Klokočina, v.r. 

Za správnosť: 

Ing. Tatiana Kilianová, v.r. 

sekretárka  VMČ č. 4 

 

 


